
 

Vragen vergaderstukken gemeenteraad Ridderkerk 

Algemene informatie 

 Vragensteller: E.de Wolff- ter Beek, ChristenUnie  

 Onderwerp/vergaderstuk: Regiovisie Jeugdhulp Rijnmond  

 Vergaderdatum: 7 april 2021 

 Portefeuillehouder: L. Franzen 

 Datum indiening vraag: 6 april 2021 

 Datum ontvangst antwoord: 7 april 2021 

Vragen en antwoorden 

Vraag 1 

Ridderkerk wordt opgeroepen om de infrastructuur van de jeugdhulp langs de bouwblokken uit 

deze visie te ontwikkelen. Bij elk blok staan stevige uitdagingen. Zijn de ambities - met de gelden 

die er nu zijn – haalbaar volgens u?  

Antwoord 1 

Wij denken dat de ambities haalbaar zijn.  

Vraag 2 

Gemeenten en aanbieders spreken af dat zij jongeren vanaf 12 jaar en gezinnen een stevige rol 

geven in de keuze voor de in te zetten hulp. Nu en in het verleden is ook altijd aangegeven dat de 

vraag van de client centraal staat.  Kunt u een voorbeeld geven wat er dan gaat veranderen ten 

opzichte van de huidige situatie?  

Antwoord 2 

Deze afspraak is nog niet concreet uitgewerkt, dit voorbeeld kunnen we u dan ook niet geven.  

Vraag 3 

Met het vaststellen van deze visie spreken gemeentes af zich in te zetten om ervoor te zorgen dat 

er meer pleegzorgplekken en gezinshuizen ontstaan. Is dit voor Ridderkerk een haalbaar doel? En 

zo ja: welke instrumenten kunnen hiervoor dan ingezet worden?  



 

Antwoord 3 

Dit is voor Ridderkerk een haalbaar doel. Er is een regionale campagne gestart om meer 

pleeggezinnen te werven. Ook lokaal besteden we op verschillende momenten aandacht aan het 

werven van pleeggezinnen door pleegzorgorganisaties ruimte te geven in de BK.  

Daarnaast is ook het behoud van bestaande pleegzorgouders is belangrijk. Binnen de GRJR is 

hier aandacht voor. 

Vraag 4 

Gemeenten en aanbieders spreken af te gaan werken met een eenduidige set indicatoren om zo 

effectieve hulp te meten. Bij het IBSD hebben we gezien hoe moeilijk het is om deze indicatoren 

vast te stellen. Verwacht u dat dit in dit proces net zo ingewikkeld zal zijn? 

Antwoord 4 

Het meten van effectieve hulp is al gedeeltelijk uitgewerkt door het CBS en het Nederlands Jeugd 

Instituut (NJI), wij zien dit als een stevige basis voor een verdere lokale uitwerking en verwachten 

minder ingewikkeldheid.  

Vraag 5 

Gemeenten en aanbieders spreken af belangenbehartiging vanuit de regio beter te organiseren. 

Wat gaat er nu niet goed? En wat gaat Ridderkerk aanpassen om de belangenbehartiging sterker 

te maken?   

Antwoord 5 

Belangenbehartiging is als taak toegevoegd aan de taken van de GR Jeugdhulp Rijnmond.  
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